
واحدهاى  گفت:  نساجى  صنايع  انجمن  مديره  هيات  رئيس 
معدن  صنعت،  وزير  پيشنهاد  با  ايران  نساجى  صنايع  توليدى 
و تجارت براى خروج محصولات پتروشيمى از بورس كالاى 

ايران مخالف هستند.
محمد مروج حسينى در گفتگو با خبرنگار اقتصادى خبرگزارى 
تسنيم با بيان اين مطلب گفت: انجمن صنايع نساجى با خروج 
محصولات پتروشيمى از بورس كالاى ايران به شدت مخالف 
نظرهاى  اعمال  سبب  موضوع  اين  مى داند  كه  چرا  است؛ 
نادرست در عرضه محصولات پتروشيمى توسط فروشندگان 
نساجى  صنايع  انجمن  مديره  هيات  رئيس  شد.  خواهد 
ايران  كالاى  بورس  در  پتروشيمى  محصولات  عرضه  افزود: 
مستقيم  فروش  كه  حالى  در  است  شده  بازار  شفافيت  سبب 
براى  را  زيادى  مشكلات  بازار،  در  پتروشيمى  مجتمع هاى 
واحدهاى توليدى و صنايع پايين دست ايجاد خواهد كرد، از 
اين رو براى حفظ و رشد توليد نبايد نحوه عرضه و معاملات 
محصولات پتروشيمى تغيير كند. رئيس هيات مديره انجمن 
صنايع نساجى با اشاره به اينكه عرضه محصولات پتروشيمى 
خاطر  است،  اشكال  كمترين  داراى  ايران  كالاى  بورس  در 
نشان كرد: با خروج محصولات پتروشيمى از بورس كالاى 
ايران، حضور دلال ها در اين صنعت افزايش خواهد يافت و 
در آينده اى نزديك شاهد شرايط بسيار آشفته اى در اين بازار 
خواهيم بود كه سروسامان دادن به آن زمان زيادى مى برد. وى 
تاكيد كرد: صنعت نساجى داراى بيش از 9 هزار واحد توليدى 
است كه با خروج محصولات پتروشيمى مخالف هستند و اين 
صنعت،  وزارت  با  مختلف  جلسات  طريق  از  بارها  را  موضوع 
معدن و تجارت بيان كرده اند. مروج حسينى با اشاره به اين 
كه فروش محصولات پتروشيمى قبل از ورود به بورس كالا 
افراد  دست  به  محصولات  اكثر  و  داشت  بدى  بسيار  شرايط 
محصولات  خروج  با  و  مى رسيد  بزرگ  رانت هاى  با  خاص 
پتروشيمى اين اشتباه دوباره تكرار خواهد شد گفت: مطمئنا با 
خروج معاملات پتروشيمى از بورس كالا، صنعت پتروشيمى با 
مشكلات بسيار بزرگى در آينده روبه رو خواهد شد كه در وهله 

اول صنايع پايين دست را درگير مى كند.
رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى در پايان تاكيد كرد: 
معاملات محصولات پتروشيمى بايد به صورت شفاف برگزار 
شود و تنها بورس كالاى ايران مى تواند جايگاهى مناسب و 

امن براى عرضه و معامله محصولات پتروشيمى باشد.

بيست و هشتم مهرماه، سالن اجلاس سران ميزبان جمع كثيرى 
از كارآفرينان و صنعتگران و مديران ارشد شركت ها و انجمن هاى 
تخصصى بود كه به بهانه روز ملى صادرات و تقدير از صادركنندگان 

ممتاز و نمونه دور هم جمع شده بودند.
به گزارش نساجى نيوز اين مراسم كه مهندس نعمت زاده وزير صنعت، 
معدن و تجارت و معاونين ايشان نيز حضور داشتند با سخنان ولى االله 
افخمى - معاون وزير و رييس كل سازمان توسعه تجارت- آغاز شد. 
افخمى به سابقه برگزارى اين جشن از سال 1377 در مركز توسعه 

صادرات اشاره نمود و فاكتورهايى چون ثبت برند، رعايت استانداردها، 
عضويت در تشكل ها و مجامع، صادرات محصولات، توليد صادرات 
محور، توليد تحت ليسانس و تجهيز آزمايشگاه ها را جزو فاكتورهاى 
اثرگذار در انتخاب شركت ها عنوان نمود و تعداد پرونده هاى حائز 
شرايط جهت بررسى را در حوزه كالا 223 پرونده و تعداد پرونده هاى 
حوزه خدمات را 11 پرونده عنوان نمود كه از اين ميان 45 شركت 
به عنوان صادركننده نمونه و پنج شركت به عنوان صادركننده ممتاز 

موفق به اخذ تنديس شده اند.
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آقای نعمت زاده؛ صدای اعتراض ۹ هزار
 توليدکننده را بشنويد

عضويت در سازمان تجارت جهانی بايد در راس برنامه ريزی ها باشد
 گزارش روز ملى صادرات

تشکلهای نساجی و پوشاک زير چتری بنام کنفدراسيون نساجی و پوشاک رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى:

هشتصدو هشتاد و دومين جلسه هيات مديره انجمن صنايع نساجى 
ايران روز يكشنبه سوم آبانماه با حضور اعضاى هيات مديره و خانم 
گلنار نصراللهى مديركل نساجى و پوشاك وزارت صنعت معدن و 
تجارت و مهمانانى از تشكلهاى نساجى و پوشاك ازجمله جامعه 
متخصصين نساجى ايران، انجمن طراحى پارچه و لباس ، انجمن 
پوشاك ايران ، اتحاديه توليد و صادرات نساجى و پوشاك ، اتحاديه 
صنف پوشاك تهران ، انجمن نساجى استان قزوين ، اتحاديه بنكداران 
پارچه و آقايان هومن حاجى پور معاون امور تشكلهاى اتاق ايران و 

مهندس بحرينيان عضو هيات نمايندگان اتاق ايران بعنوان ميهمان 
ويژه برگزار شد.

به گزارش نساجى نيوز در بخش آغازين اين برنامه مهندس بحرينيان 
با ابراز خوشحالى از اينكه در حضور جمعى از كارآفرينان صنعت كهن 
نساجى سخن مى گويد به سوابق تحصيلى و شغلى خود اشاره نمود و 
گفت: من مهندس صنايع هستم و قبل از انقلاب در صنايع مختلف 
كار كرده ام، بعد از 44 تا 45 سال كار كردن و تجربه، بايد عرض 
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خبر

محمدكاظم عميد اين صنعت را خصوصى ترين صنعت موجود 
صنعت  دور  گذشته هاى  در  هرچند  افزود:  معرفى  كشورمان 
كم  كم  اما  است  بوده  سرپا  دولت  سرمايه  با  ايران  نساجى 
براى  خوبى  زيربناى  و  شده  نساجى  صنعت  وارد  خصوصى ها 
صنايع  از  برخى  همانند  صنعت  اين  اما  ديدند.  تدارك  خود 
خصوصى ديگر در ميان مقامات دولتى لابى قدرتمندى نداشته 
و همواره به همين دليل درحاشيه قرار گرفته است درحالى كه 
يكى از مهم ترين صنايع در ارزش افزوده و اشتغالزايى است. 
معاون فنى انجمن نساجى ايران به انجام خصوصى سازى هاى 
كرد:  تصريح  و  اشاره  دولتى  كارخانجات  برخى  اصولى  غير 
شان  توليدات  كه  داشتيم  مطرح  توليدى  چند  انقلاب  از  قبل 
افتخارى بر تن ايرانيان و حتى خارج از كشور بود، ولى به دليل 
اجرا نشدن اصولى موضوع خصوصى سازى كه از همان ابتدا 
نساجى  سازى،  چيت  همچون  كارخانه ها  اين  رفت  بيراهه  به 
مازندران و چند نمونه ديگر بدون برنامه به افراد غيرمتخصص 
كاربرى  تغيير  با  آنها  از  برخى  تقريباً  درنهايت  و  شدند  واگذار 
به فراموشى سپرد ه شدند. اين كارشناس صنعت نساجى در 
ادامه به تجارت صنعت نساجى در كشورمان اشاره مى كند و 
مى افزايد : براساس آمار، كل تجارت صنعت نساجى ايران 9 
توليد  را  رقم 30درصد  اين  از  كه  است  سال  در  دلار  ميليارد 
و  است  داده  اختصاص  خود  به  واردات  را  درصد  و 70  داخل 
صورت  قانونى  مبادى  از  درصد   7 فقط  واردات  حجم  اين  از 
مى گيرد و مابقى قاچاق مى شود. از اين رو چگونه مى توان انتظار 
داشت نساجى بتواند روى پاى خود بايستد و همان طور كه قبلا 
نيز اشاره شد، اين سرمايه هاى خصوصى بوده كه تا همين جا 
هم صنعت را روى پا نگه داشته كه حاصل همت متخصصان 
بوده است. اين درحالى است كه اگر به آمار اشتغالزايى صنعت 
نساجى ايران توجه داشته باشيم، در خواهيم يافت كه مجوز 
واردات يا به طور كلى واردات چه قانونى و چه غيرقانونى سم 
مهلكى بر پيكره توليد كشورمان است، چون اكنون حدود يك 
ميليون و 200هزار نفر در صنعت نساجى كشور فعاليت دارند 
و چيزى حدود 260هزار نفر در صنعت توليد پوشاك كه البته 
اين آمار در واقع آمار دقيقى نيست، چون منابع مشخصى براى 
تأييد آن هنوز مشخص نشده است. عميد دهه 80 شمسى را 
طلايى ترين د وران نساجى ايران دانسته و مى گويد: اگر نتوانيم 
شرايط را مديريت كنيم، دوباره شاهد از بين رفتن صنعت و 
موج تازه اى از بيكارى در اين صنف خواهيم بود ، چون قبل از 
دهه 80 با توجه به شرايط مشابه ركود مطلق بر نساجى ايران 
حاكم شد، اما با افزايش ناگهانى قيمت دلار و كاهش واردات، 
توليدكنندگان فرصت بازسازى و نوسازى توان خود را داشتند تا 
جايى كه به دليل تورم، چشم و ذائقه مردم به قيمت هاى بالا 
جمله  از  دولت  سياست هاى  به  توجه  با  دوباره  اما  كرد  عادت 
تجارت ترجيحى با تركيه و سوريه به عنوان دو رقيب اصلى 
نساجى كشورمان زمينه واردات گسترده فراهم شد كه اين سم 

مهلكى بر نساجى ايران است.

 خصوصی سازی غيراصولی، ضربه ای به نساجی
معاون فنى انجمن صنايع نساجى ايران:

عضويت در سازمان تجارت جهانی بايد در راس برنامه ريزی ها باشد
افخمى در ادامه سخنان خود به اهميت عضويت در سازمان تجارت 
جهانى اشاره نمود و گفت: مشكلات ساختارى اقتصاد و توليد، بدون 
تعامل سازنده با اقتصاد جهانى قابل حل نيست و بايد هرچه سريع تر 
تجارت  سازمان  در  عضويت  و  پساتحريم  از  بهينه  استفاده  براى 

جهانى برنامه ريزى كنيم.
افخمى با بيان اين مطلب كه عضويت در WTO بايد در رأس 
سال  چند  طول  در  متأسفانه  گفت:  باشد  كشور  برنامه ريزى هاى 
گذشته در بخش هاى مختلف از جمله بخش صنعت كشور به شدت 
عقب گرد داشته ايم، در حالى كه در سال هاى 84 رشد قابل توجهى 

داشتيم، اين شرايط تا سال 91 بسيار اسفناك شد.
افخمى در پايان سخنان خود توجه حضار را به عضويت كشورهاى 
منطقه در سازمان تجارت جهانى جلب نمود و با اشاره به اينكه تمام 
كشورهاى منطقه به دنبال استفاده از اين فرصت هستند، گفت: 
متأسفانه ما هنوز پس از 10 سال عضويت ناظر اين سازمان گامى 

در جهت الحاق برنداشتيم.
سخنران دوم اين برنامه دكتر رضوى - رئيس موسسه مطالعات و 
پژوهش هاى بازرگانى- بود كه درخصوص حمايت از شركت هاى 
بزرگ مقياس سخن گفت. وى با اشاره به آمارهاى موجود گفت: 
از ميان دويست كشور كه براى توسعه، برنامه و رهبرانى با اراده هاى 
قوى داشتند در طى سال هاى پس از جنگ جهانى دوم تنها دو كشور 
توانستند خود را از درآمد سرانه پايين به درآمد سرانه بالا برسانند و 
تنها دوازده كشور توانستند كشور خود را از درآمد سرانه متوسط به 
درآمد سرانه بالا برسانند كه برخى از اين كشورها در اروپاى شرقى و 
برخى كشورهاى نفت خيز عرب مى باشند. رضوى در بخش ديگرى 
از سخنان خود به نظامات بازاريابى و سرمايه گذارى در حوزه هاى 
مديريت سازمانى اشاره نمود و گفت: در اين مقطع از دوران اقتصاد 
پس از انقلاب ضرورى است راجع به بنگاه هاى بزرگ خصوصى، 
دولتى و شبه دولتى صحبت كنيم و از فرآيند توسعه پراكنده به توسعه 
يكپارچه و ادغام برسيم و براى اين ادغام نيازمند قانون هستيم و بايد 
قوانينى تصويب برسانيم كه ادغام شركت ها را تسهيل كند بدون 

اينكه مشكلات آنها را به يكديگر منتقل كند.
مرتضى سلطانى -رئيس هيئت مديره گروه صنعتى زر- سخنران 
بعدى بود كه پشت تريبون رفت و با اشاره به اهميت صنعت غذا، به 
لزوم ورود طرح ها به بورس و افزايش سرمايه بانك هاى توسعه اى 
و نيز لزوم سرمايه گذارى بر روى غلات و مشتقات آن اشاره نمود 
و به جمعيت سه ميليارد نفرى در كشورهاى منطقه و بازار سيصد 
ميليون نفرى براى نيازهاى غذايى كشورهاى همسايه اشاره نمود و 
خواستار حمايت بيشتر دولت از بخش خصوصى در اين زمينه شد.

يونس ژائله - رئيس هيات مديره شيرين عسل- سخنران بعدى اين 
برنامه بود كه با ابراز رضايت و اميدوارى از تصويب قانون حمايت از 
توليد و فضاى اميدوارى پس از برجام به فشارهاى سنگين سازمان 
امور مالياتى بر شركت ها و توليدكنندگان اشاره نمود و گفت: تقريباً 
22 درصد از قيمت تمام شده ما به دليل ماليات ارزش افزوده است 
كه اين اصلاحيه قانون ماليات هاى مستقيم هم از ابتداى سال 95 

به نابودى و تعطيلى واحدهاى توليدى دامن خواهد زد.
محور  كه  بود  برنامه  اين  بعدى  سخنران  عراقچى  على  دكتر 
صحبت هاى خود را روى به روز شدن سيستم هاى بازاريابى نوين 
در امر صادرات قرار داد و با اشاره به آمار و ارقام موجود در خصوص 
به خصوص  و  مجازى  فضاى  حوزه  در  المللى  بين  تجارت  حجم 
شبكه هاى اجتماعى گفت: وقت آن رسيده است كه مديران ما براى 
حضور در شبكه هاى مجازى و بازاريابى نوين اينترنتى سرمايه گذارى 
كنند. عراقچى پيشنهاد داد تا حضور در بازاريابى شبكه هاى مجازى 

جزو فاكتورهاى انتخاب صادركننده نمونه قرار گيرد.
جلال پور -رئيس اتاق بازرگانى، صنايع و معادن- سخنران بعدى 
اين همايش بود كه سخنان خود را با پيشنهاد واگذارى برگزارى اين 
جشن به اتاق بازرگانى به عنوان نماينده بخش خصوصى آغاز كرد و 
با تحليل شرايط پساتحريم و پيش بينى روزهاى خوب براى توسعه 
صنعت و صادرات در دوران پساتحريم به بحث ايجاد بسترهاى 

اقتصادى مناسب براى توليد رقابتى پرداخت.
براى  برنامه اى  بايد  دولت  گفت:  دولتمردان  به  خطاب  جلال پور 
براى  را  صادرات  نقدينگى  بحث  بايد  هم  و  باشد  داشته  ارز  نرخ 
را  تسهيلات  اين  سود  نرخ  بحث  هم  كنيم  تأمين  صادركنندگان 

اصلاح كنيم.
محمدرضا نعمت زاده -وزير صنعت، معدن و تجارت- سخنران بعدى 
اين برنامه بود. نعمت زاده كه سخنان خود را پس از حضور دكتر اسحاق 
جهانگيرى - معاون اول رئيس جمهورى- و محمدجواد ظريف وزير 
امور خارجه در سالن و تشويق شورانگيز حاضرين آغاز كرد، خطاب به 
حاضرين به لغو تحريم ها توسط امريكا و كشورهاى اروپايى اشاره كرد 
و از حمايت تيم مذاكره كننده و همكارانشان تشكر كرد. نعمت زاده 
با اشاره به سياست هاى ابلاغى اقتصاد مقاومتى توسط مقام معظم 
رهبرى و قانون رفع موانع توليد رقابت پذير و قانون الحاق، به مشوق ها 
و تشويق هايى در ارتباط با صادرات اشاره كرد و از مشوق هاى مالياتى 
براى سرمايه گذاران مشترك با خارجى ها و تخفيف هاى مالياتى براى 
توليد مشترك با خارجى ها و استرداد ماليات هاى ارزش افزوده ظرف 
يك ماه و از سپرده گذارى صندوق توسعه ملى در بانك هاى عامل 

براى تسهيلات به صادركنندگان خبر داد.
نعمت زاده در بخش پايانى سخنان خود گفت: قبول كنيد كه براى 
حركت جهشى در كالا و خدمات، امكانات موجود كفايت نمى كند 

و نيازمند سرمايه گذارى براى توليد بر مبناى صادرات هستيم.
وزير صنعت، معدن و تجارت موارد ذيل را جزو ضرورت ها دانست:
*لزوم تدوين سياست هاى منسجم در بخش اقتصادى صنعتى و 

اجرايى
*تامين منابع مالى براى سرمايه گذارى و سرمايه در گردش

*تلاش در جهت جذب سرمايه گذارى هاى خارجى
توليد  حوزه  در  مقياس  بزرگ  شركت هاى  از  حمايت  و  *ايجاد 

صادراتى
*تقويت گسترده مديران و كاشناسان بازارياب صادراتى

امر  در  بخصوص  كشور  بانكى  سيستم  شدن  روزآمد  *ضرورت 
واردات بين الملل

*استفاده از روش هاى نوين تجارى
*ايجاد دفاتر و نمايندگى در خارج از كشور

*تشويق صادركنندگان در نمايشگاه ها و تبليغات خارجى
*تخفيف در نرخ حمل و نقل و تسهيلات بانكى و جوايز صادراتى

پس از اتمام سخنان نعمت زاده از سرديس دكتر ظريف رونمايى 
شد و دكتر ظريف در سخنانى كوتاه از ابراز لطف بخش خصوصى 
تشكر كرد و گفت: شرايط جديد نقطه پايانى است بر دوران تلخ 
خارجى  فضاى  كه  امروز  اميدوارم  و  امنيتى  تهديد  و  نمايى  سياه 
اصلاح شده موافقان و مخالفان برجام در داخل و هم فضاى داخل 
را متناسب با شرايط جديد اصلاح كنند. ظريف از برگزارى همايش 
با حضور سفيران و كارگزاران اقتصادى با همكارى بخش خصوصى 
در ماه هاى آتى خبر داد و گفت: اميدوارم ديپلماسى سياسى و امنيتى 
ارتقاى  ديپلماسى  به  گذشته  دهه  سه  در  وزارتخانه  اين  بر  حاكم 

اقتصادى كشور تبديل شود.
آخرين سخنران اين برنامه دكتر جهانگيرى -معاون اول رئيس 
جمهور- بود. جهانگيرى سخنان خود را با گله از مخالفان برجام 
از  پس  روز  سه  يا  دو  مى توانست  طرح  اين  گفت:  و  نمود  آغاز 
تصويب در كنگره امريكا در داخل كشور هم تصويب شود، ليكن 
به دلايلى تصويب آن به تأخير افتاد البته تدبير مقام معظم رهبرى 
مبنى بر اخذ رأى مجلس و نيز بررسى ها و توضيحات كارشناسى 
تيم مذاكره كننده نشان داد كه مى توان از فرصت ها استفاده كرد 
و چهره اى منطقى و زيبا و قابل قبول از ديپلماسى سياسى كشور 

ارائه داد.
جهانگيرى با اشاره به پخش جلسات بررسى برجام از رسانه ملى 
گفت: خوشبختانه نظرسنجى ها نشان مى دهد كه بيش از 85 درصد 
مردم با اين برجام موافق اند و تنها سه درصد مخالف اند و اين هم 

از همسويى ديدگاه ملت و دولت يازدهم خبر مى دهد.
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قادر به صدارسانى به مسئولين نيستيم و يا زبان قوى و برائى نداريم. 
اين كشور از زمان مظفرالدين شاه به اين طرف هيچ وقت توليد 
محور نبوده است. از سال 1338 تا حالا بخش گروه صنايع و معادن 
نتوانسته بالا بيايد، هميشه كشور خدمات محور بوده است. در دوره 
جنگ ايران و عراق مقدارى صنعت رشد نمود ولى به محض پايان 
جنگ همه چيز متوقف شد يعنى صنعت در خدمت ادامه جنگ بود. 
من مخالف خدمات نيستم ولى خدمات بايد درخدمت توليد باشد يعنى 
خدمات مولود خود توليد است نه خارج از آن به طوريكه صنعت بدون 
خدمات قادر به حركت نمى باشد. وى با اشاره به اينكه تركيه با 274 
ميليارد دلار بدهى و صنعت كاملا مونتاژ نمى تواند به عنوان يك 
رقيب و قدرت صنعتى بر اى ما مطرح باشد گفت: نمودارهاى سرمايه 
گذارى هاى ثابت در توليد ناخالص داخلى و ارزش افزوده حاكى از نگاه 
دولت به خدمات غيرتوليدى است و در تشريح تحقيقات خود مواردى 

را به طور اختصار مورد اشاره قرار داد و گفت: 
برابر  جنوبى، 8  كره  برابر  ايران 5  اقتصاد  به  شده  تزريق  منابع   -
گاز،  و  نفت  صادرات  از  منابع  اين  است.  چين  مشابه  و  مالزى، 
معادن،  فروشى)،  خام  درصد   85) پتروشيمى ها  غيرنفتى  كالاهاى 
كالاهاى غيرنفتى واقعى (كه در حداقل هستند)، متاسفانه ما نفت 
و گاز استخراج مى كنيم و آن را صادر مى كنيم، از طرفى خوراك 
پتروشيمى ها مفت داده ميشود و فرآورده هاى نفتى به عنوان سوخت 

نيروگاه ها.مصرف جامعه، سوخت صنايع صرف مى شود. 
- طبق ماخذ ترازنامه انرژى بانك مركزى از سال 44 تا سال 92، 

2470 ميليارد دلار به اقتصاد تزريق شده است. 
- كره جنوبى با سرمايه گذارى 6500 ميليارد دلارى 18888 هزار 

ميليارد دلار ارزش افزوده ايجاد نموده است.
- از سال اول برنامه نويسى براى توسعه هاى اقتصادى كه در سال 
1369 اجرا شده است حدود 80 درصد كل برنامه به اقتصاد تزريق 

شده است. 
- كشورهاى توسعه يافته مى گويند كه حجم طرح هاى عمرانى مبناى 

توسعه يافتگى ندارد و لزوما توسعه ايجاد نمى كند. 
- سرانه درآمد ملى از سال 1345 تاكنون از 138 دلار به 2400 دلار 
افزايش يافته در صورتيكه در كره جنوبى اين رقم از 103 دلار به 
25000 دلار و در چين از 88 دلار به 6807 دلار تبديل شده است. 

- در مملكت ما افتخار بزرگ وزرا تعداد پروژه هاى عمرانى آنها مى باشد، 
به طوريكه آقاى بهبهانى وزير راه و ترابرى 11 هزار پروژه راه سازى در 

پرونده وزارت خود ثبت نموده است و همواره به آن مى بالد. 
ريزى هاى  برنامه  در  كه  مى گويد  مجلس  پژوهش هاى  مركز   -

اقتصادى هيچ وقت به فكر توليد دانش و فكر نوآورى نبوده ايم.
- سطح اشتغال از 85 به 90 به ترتيب صنعت 415000 كاهش 

اشتغال داشته و ساختمان 158 هزار نفر كاهش داشته است.
80 درصد تسهيلات دولتى و بانكى كوتاه مدت بوده است و تنها 20 

درصد بلند مدت بوده اند.
- متاسفانه ما در سال 86 به آمارهاى سال 80 نگاه مى كنيم و بعدا 

برنامه ريزى انجام مى دهيم. يعنى آينده را نگاه نميكنيم. 
- در كره جنوبى از تسهيلات و وام هاى سياستگذارى شده، 80 درصد 
وام ها در اختيار صنعت قرار گرفت و آنها 4 صنعت اصلى و دو صنعت 
فرعى براى خودشان تعريف نمودند و تمام نيروى خود را صرف اين 

شش صنعت كردند. 
- ما 12 بانك خصوصى در سال 1393 داشتيم كه سود اين بانك ها 
6100 ميليارد تومان بود، پتروشيمى 6200 ميليارد دلار سود داشته، 

فولادى ها با 8 شركت 4100 ميليارد تومان سود بردند، شركت هاى 
معدنى با 6 شركت مطرح (خام فروش)، 2100 ميليارد تومان سود 

بردند، 
- ما شعار مى دهيم كه مملكت بانك محور شده است و ما بايد بورس 
محور شويم، در حاليكه كشورهايى مثل آلمان، ژاپن، مالزى بانك 
محور هستند و كاملا موفق هستند البته آمريكا و انگلستان بانك 

محور نيستند. 
- در سال 93، 61درصد ماليات دريافتى از صنعت، 6/66 ٪ از نفت، 
52 درصد معادن، 5/66 درصد ساختمان و 25 درصد بقيه خدمات 

بوده است. 
- در سال 91 تعداد پروانه هاى بهره بردارى از 55 هزار عدد به 90 

هزار عدد رسيد.
طبق اطلاعات دريافتى از وزارت صنايع در سال 93، 49 واحد داراى 
پروانه خودرو داشتيم، 73 واحد فعال سيمان و 92 واحد در دست اجرا، 
كره جنوبى فقط 10 واحد توليد سيمان فعال دارد. تعداد واحدهاى 
توليد خودرو در آلمان 12، برزيل 18، فرانسه 8، چين 51، ژاپن 11، 

كره جنوبى 5 واحد هستند.
- موتورسيكلت در ايران 177 واحد فعال دارد، 32 واحد در دست اجرا 
دارد، تركيه و عربستان – ژاپن 9، واحد توليد موتورسيكلت دارند، در 
فولاد 612 واحد توليدى، 828 واحد در دست اجرا، فرش ماشينى 959 
واحد توليدى و 256 واحد دست اجرا داريم. ما در كشور 23 واحد توليد 

تلويزيون رنگى داريم.
-  132واحد توليد پارچه فعال و 66 واحد در دست اجرا مى باشد.

مهندس بحرينيان در جمع بندى مطالب خود گفت اكنون اين سوال 
مطرح است كه چه بايد كرد؟

بعد از جنگ ايران و عراق، سه نسل را از دست داده ايم، ايرانى ها 
دوست دارند تعارف كنند، به نظر مى رسد كه جوامع سنتى براى گريز 
از مشكلات راه هاى ويژه اى را بايد طى كنند و اين مشكلات بايد 
از داخل كشور حل شود. آخرين درس مهم: 1- وجود رهبريت ملى 
قدرتمند  2- برنامه ريزى توسعه قوى  3- انجام و اجراى برنامه ها تا 

نهايى شدن و رسيدن به هدف باشد.
وى در ادامه گفت: يك هيات بزرگ اقتصادى در چين در سال 2005 
تصميم گرفت كه فقط در كشور 2 واحد توليد سيمان (از 19 واحد 
موجود) را حمايت كند و بقيه را تعطيل نمايد، در فاصله 2 سال ميزان 

توليد سيمان از 600 ميليون تن به 1400 ميليون تن رسيد.
بحرينيان همچنين گفت: چهار صنعت در چين در اولويت قرار گرفت: 
1- ماشين سازى  2- خودرو و كشتى سازى  3- نيمه هادى ها  4- 
پتروشيمى و دو صنعت فرعى براى اشتغال زايى اول صنعت نساجى و 
دوم صنعت فولاد (به عنوان منبع تغذيه اهداف اصلى) هم اكنون چين 
سومين توليدكننده فولاد جهان است. از ديگر قوانين دولت چين انرژى 
مورد مصرف صنايع پيشران از ذغال سنگ تامين مى شود و اين انرژى 
اول به صنعت داده مى شود و سپس به مردم و واردات فرآورده هاى نفتى 
بيشترين ماليات و تعرفه را به خود اختصاص داد. متاسفانه در حال حاضر 
ما در كشور بيش از 100 نقطه تصميم گيرى اقتصادى داريم، ما نياز به 
يك نهاد يا هيات فراقوه اى مثل شوراى امنيت ملى در اقتصاد داريم، 
افراد اين شورا بايد كاملا انتخابى باشند و متشكل از اساتيد دانشگاه، 

مديران ارشد بخش هاى خصوصى، ذينفعان توليد و صنعت و اقتصاد.
مهندس بحرينيان در پايان يادآور شد كه اكنون سياسيون بايد به 

اقتصاد باج بدهند نه اينكه اقتصاد به سياسيون باج بدهد.
پس از سخنان مهندس بحرينيان و پرسش و پاسخ حاضرين بخش 

دوم جلسه با موضوع تاسيس كنفدراسيون نساجى و پوشاك 
طبق دستورجلسه مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

آقاى رئيس زاده دبير كل انجمن صنايع نساجى ايران در آغاز به 
گفت:  و  نمود  اشاره  خصوص  اين  در  انجمن  پيگيرى هاى  سابقه 
بحث تاسيس كنفدراسيون نساجى و پوشاك از چند سال پيش در 
انجمن مطرح بوده است و در اوايل سال گذشته پيشنهاد اوليه تاسيس 
كنفدراسيون به همراه اساسنامه تيپ به اتاق بازرگانى ارسال شده 
است. از آنجاييكه در حال حاضر نياز مبرم به هم صدايى در اين 
صنعت مظلوم حس مى شود از آقاى هومن حاجى پور رياست بخش 
تشكل هاى اتاق ايران دعوت شد تا مختصرى از تاريخچه و نحوه 
تاسيس اين كنفدراسيون يا فدراسيون به اطلاع حاضرين رسانده شود.

هومن حاجى پور نيز ضمن عرض سلام و خوشامدگويى به كليه 
تشكل هاى فعال در صنعت نساجى كشور گفت: بنده اين گردهمايى 
را به فال نيك مى گيرم نياز به تشكيل چنين تشكل صنعتى مدتهاست 
كه بين اتاق و انجمن مطرح شده است، متاسفانه بدنه ميانى دولت 
اعتقادى به  تشكل هاى بخش خصوصى ندارند ولى چنانچه اين نهاد 
به عنوان سخنگوى بخش خصوصى صنعت نساجى تشكيل شود 100 
درصد دولت و مجلس صداى اين بخش خصوصى مظلوم را خواهد 
شنيد و حتما در تصميم گيرى هاى كلان از نظرات و پيشنهادات آنان 
استفاده مطلوب خواهد كرد، بخش خصوصى ما احتياج به يك نهاد با 
ساختار متحد دارد، حال بايد با تعيين يك دبيرخانه مركزى چگونگى 
تاسيس، مسير حركت، سهم هركدام از تشكل هاى در اين نهاد، ارتباط 
آنها با همديگر و ارتباط اين نهاد با اتاق هاى بازرگانى، اصناف و تعاون. 
دخالت در قانون بهبود كسب و كار، چگونگى صدارسانى واحد اين 
نهاد به دولت، به عنوان صداى اصلى بخش خصوصى صنعت نساجى 
و پوشاك همه اينها در يك اساسنامه تصويب و اجرا خواهيم كرد، 
ما هم در كنار شما خواهيم بود از خانم نصرالهى مى خواهيم كه ما را 
در شكل گيرى و حركت رو به جلو همراهى نمايد. ما هم اكنون در 
ساير صنايع اين تشكل ها را تاسيس نموده و نسبتا فعال مى باشند؛ لذا 
تقاضا مى كنيم براى اين صنعت بزرگ سريعا اين تشكل و نهاد شكل 
اجرايى و عملى به خود بگيرد. آقاى مهندس مروج نيز ضمن تاييد و 
تاكيد براى ايجاد چنين نهادى گفت: پيشنهاد مى شود ابتدا اين نهاد 
با انتخاب هيات موسسين تاسيس گردد و براى ثبت آن در اتاق زياد 
عجله نداريم ولى نياز به همصدايى در اين صنعت بسيار مبرم است. ما 
چنانچه هم صدا شويم بيشتر مشكلات و معضلات پيش روى خود را 
مرتفع خواهيم كرد. چنانچه در گذشته باهم صدايى موضوع 2 درصد 
از فروش پرداختى به آموزش و پرورش و موضوع معضل بدهى هاى 
معوق صندوق ذخيره ارزى و مشكلات عديده تعرفه ها توسط انجمن 
حل و فصل گرديد. دولت تا موقعى كه درآمد نفت را دارد توجهى به 
اقتصاد و صنعت و بخش خصوصى ندارد، ما بايد به زور مطالبات خود 
را از دولت و مجلس بگيريم. آقاى هاكوپيان نيز در ادامه گفت: بايد 
در يك قالب قرار گيريم و با جديت اهداف خود را براى به اثبات 
رساندن جايگاه واقعى خود به گوش دولتمردان برسانيم، ولى من 
تصور مى كنم كه ما نمى توانيم با بخش توزيع در يك نهاد مشاركت 
داشته باشيم زيرا توليدكننده و توزيع كننده دو فكر متفاوت هستند، 
مى توانيم باهم همكارى جدى داشته باشيم ولى هركدام زير چتر 
جداگانه اى. صدق آميز نماينده اتحاديه پوشاك تهران و نبوى رئيس 
اتحاديه توليد و صادرات نساجى، فيضى رئيس هيات مديره جامعه 
متخصصين نساجى و ساير حاضرين نيز از اين نهاد حمايت كرده و 
آمادگى خود را براى همكارى براى تاسيس فدراسيون اعلام نمودند.

تشکلهای نساجی و پوشاک زير چتری بنام کنفدراسيون نساجی و پوشاک
ادامه از صفحه 1
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بولتن خبری انجمن صنايع نساجی ايران 

طرح و اجرا: فاطمه قياسوند

تلفن: ٢٦٢٠٠١٩٦- ٢٦٢٠٠٣٧٢- ٢٦٢٠٠٢٩٤

فکس: ٢٦٢٠٦٩٠٢ - ٢٦٢٠٦٩٠٥

کدپستی: ١٩١٥٦٥٤٧٧٥ 

بدينوسيله به اطلاع اعضای محترم انجمن صنايع 
نساجی می رساند که ويرايش جديد کتاب 
آشنايی با اعضای انجمن منتشر شده است، 

علاقمندان می توانند جهت تهيه کتاب با دبيرخانه 
انجمن تماس حاصل فرمايند.

عضو جديد

تبريك

كالاى خواب پريميوم
مديرعامل: بابك حورى پور

سابقه فعاليت شركت: 1 سال
محل كارخانه: تهران

زمينه فعاليت: توليد انواع كالاى خواب

عضويت  ايران  نساجي  صنايع  انجمـن 
كالاى خواب پريميوم را به مديران آن واحـد به ويژه جناب آقاى بابك 
حورى پور خوش آمد عرض نموده و موفقيت روزافزون ايشان و كالاى 

خواب پريميوم را آرزومند است. 

  wtin :منبع 
 ترجمه: مهندس حميده تشكرى شاد

پيش بينی ICAC : ثبات تجارت جهانی پنبه در فصل زراعی ٢٠١٥/١٦ 
اخبار جهان

به گزارش دفتر مطالعات آمارى و راهبردى انجمن صنايع نساجى 
ايران و به نقل از سايت WTiN كميته بين المللى مشورتى پيش بينى 
كرد كه تجارت جهانى پنبه در فصل زراعى 2015/16 ثابت خواهد 
ماند. در آخرين گزارشى كه توسط كميته بين المللى پنبه منتشر 
گرديده است آمده كه ميزان واردات پنبه در فصل زراعى 2015/16 
برابر با 7/6 ميليون تن خواهد بود كه اين مقدار نسبت به فصل زراعى 
گذشته بدون تغيير خواهد بود. چين با 1/6 ميليون تن با 12 درصد 
سهم از كل واردات همچنان بزرگترين واردكننده در فصل زراعى 
2015/16 خواهد بود. كه اين مقدار تنها 30 درصد از حجم پنيه در 

سال اوج واردات يعنى 2011/12 مى باشد. 
براساس اطلاعات سازمان تجارت جهانى در سال 2015 دولت چين 
به منظور تشويق كارخانه هاى ريسندگى براى خريد پنبه توليد داخل، 
واردات اين محصول را به حداقل حجم مورد نياز خود رساند. در 
جولاى و آگوست 2015 نزديك به 60000 تن از پنبه ذخيره شده 
در چين به فروش و مصرف كارخانجات ريسندگى اين كشور رسيده 
است اما با توجه به اينكه هنوز 11 ميليون تن از پنبه اى در اين 
كشور وجود دارد، كميته بين المللى مشورتى پنبه پيش بينى كرد كه 
واردات پنبه در سال 2016 نيز محدود شود. در مورد كشورهاى ديگر 
واردكننده پنبه ICAC پيش بينى كرد كه رشد 4 درصدى معادل 
با 5/8 ميليون تن در فصل زراعى 2015/16 داشته باشند كه اين 
كشورها عبارتند از: بنگلادش، ويتنام و اندونزى. برآورد شده است 
كه بنگلادش در فصل زراعى 2015/16 واردات پنبه خود را 1 درصد 
افزايش داده و به 97000 تن برساند. از طرف ديگر ويتنام نيز واردات 
پنبه خود را در اين فصل با 2 درصد افزايش به 956000 تن خواهد 
زراعى 2013/14  فصل  در  واردات  كاهش  از  پس  اندونزى  رساند. 
واردات خود را در فصل زراعى 2014/15 با 13 درصد افزايش به 
735000 تن رساند و انتظار مى رود كه در فصل زراعى 2015/16 

واردات خود را با 6 درصد افزايش به رقم 782000 تن برساند. 
با  معادل  صادرات  درصدى   9 كاهش  دليل  به  متحده  درايالات 
2/2 ميليون تن، انتظار مى رود كه حجم توليد پنبه در فصل جارى 

كاهش يابد. هند پس از كاهش 48 درصدى در صادرات پنبه خود 
درصد   34 جبران،  براى  است  ممكن   2014/15 زراعى  سال  در 
تن  ميليون  به 1/2  را  آن  مقدار  و  داده  افزايش  را  خود  صادرات 
برساند. بدين ترتيب هند در آينده جزء سه كشور بزرگ صادركننده 
پنبه در جهان خواهد بود. برزيل نيز صادرات خود را در اين فصل 
10 درصد كاهش داده و به حجم 766000 تن خواهد رساند. در 
ازبكستان نيز صادرات پنبه 5 درصد كاهش يافته و به رقم 565000 
تن و در استراليا صادرات پنبه 10 درصد كاهش يافته و به رقم 
فصل  در  جهان  پنبه  زيركشت  سطح  رسيد.  خواهد  تن   467000
زراعى جارى 7 درصد كاهش يافته و به 31/1 ميليون هكتار رسيده 
است كه دليل اصلى اين كاهش سطح زير كشت كاهش قيمت 

پنبه در فصل زراعى 2014/15 مى باشد. 
در نتيجه ICAC حتمال داده است كه توليد پنبه جهانى در اين فصل 
زراعى 9 درصد كاهش يافته و به رقم 23/8 ميليون تن برسد. پيش 
بينى مى شود سطح زير كشت پنبه در هند نيز 5 درصد كاهش يافته 
و 11/6 ميليون هكتار برسد، همچنين ميزان توليد پنبه اين كشور دو 

درصد كاهش يافته و به رقم 6/4 ميليون تن خواهد رسيد. 
ميزان توليد پنبه در چين افت 16 درصدى خواهد داشت و به رقم 5/4 
ميليون تن خواهد رسيد چرا كه منطقه زير كشت 12 درصد كاهش 
يافته است. به دليل شرايط نامساعد آب و هوايى ميانگين برداشت از 

واحد سطح نيز 5 درصد كاهش خواهد يافت. 

جناب آقای احمد طاهری؛ 
مديريت محترم نوين بافان پرنگ

جناب آقای جلال فتحی بی طرف؛  
                                               مديريت محترم آرتا نقش تاک

جناب آقای علی خسروی؛
                            مديريت محترم بازرگانی خسروی

جناب آقای محمدتقی رحمانی؛
مديريت محترم نساجی آسايش کاشان

انتخـاب شـركت هاى تحـت مديريـت شـما بـه 
عنـوان صادركننده نمونه و دريافـت تنديس در روز 
ملـى صـادرات را تبريك عـرض نمـوده و توفيقات 

روزافـزون شـما را آرزومنديم.
دبيرخانه انجمن صنايع نساجى ايران

قيمت پايانى (ريال)قيمت پايه (ريال)عرضه كنندهنام كالا
C30S ۳۴,۰۶۰۳۶,۰۳۷پتروشيمی مارون پلی پروپيلن نساجی

TG641 ۲۸,۱۰۹۲۸,۱۰۹پتروشيمی تندگويان پلی اتيلن ترفتالات نساجی

TG645 ۲۸,۱۰۹۲۸,۱۰۹پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

۲۵,۲۹۸۲۵,۲۹۸پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی OFF TG645 – درجه ۱

ZH510L ۳۶,۰۶۰۳۶,۲۶۴نويد زر شيمی پلی پروپيلن نساجی

ZH552R ۳۶,۰۶۰۳۶,۵۳۴نويد زر شيمی پلی پروپيلن نساجی

۳۰,۶۵۴۳۳,۷۱۹نويد زر شيمی پلی پروپيلن نساجی OFF ZH550J – درجه ۱

RG1102XK ۳۴,۰۶۰۳۵,۲۵۲پتروشيمی رجال پلی پروپيلن نساجی

RG1102XL ۳۴,۰۶۰۳۴,۸۳۱پتروشيمی رجال پلی پروپيلن نساجی

۳۰,۶۵۴۳۳,۷۱۹پلی پروپيلن جم پلی اتيلن ترفتالات نساجی OFFHP510L – درجه ۱

SUPER BRIGHT ۲۹,۲۳۹۲۹,۲۳۹پتروشيمی تندگويان پلی اتيلن ترفتالات نساجی

HP552R ۳۴,۰۶۰۳۷,۱۷۷پتروشيمی شازند پلی اتيلن ترفتالات نساجی

HP552R ۳۴,۰۶۰۳۵,۷۱۲پتروشيمی مارون پلی اتيلن ترفتالات نساجی

۳۳,۰۳۸۳۳,۰۳۸پلی پروپيلن جم پلی اتيلن ترفتالات نساجی HP552R (پودر)

SF060 ۳۴,۰۶۰۳۶,۲۴۱پتروشيمی پلی نار پلی پروپيلن نساجی

قيمت محصولات پتروشيمی مورد نياز صنعت نساجی معامله شده از ٣ لغايت ٩ آبان ماه 
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